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Norsk Veterinærhistorisk Selskap 

 

  

 

 

 

Protokoll fra generalforsamling i Norsk Veterinærhistorisk Selskap 2024  

 

Generalforsamlingen i Norsk Veterinærhistorisk Selskap ble avholdt tirsdag 23. april 2024 kl. 

19:30 i Veterinærinstituttets lokaler på Ås. Innkalling var sendt ut en måned før 

generalforsamlingen, og saksdokumenter var sendt ut i forkant av møtet. 

Før generalforsamlingen, kl. 18:00, ønsket styreleder Halvor Hektoen velkommen, og ga 

ordet til Øivind Gaden og Sigbjørn Gregusson som holdt et særs interessant foredrag om 

næringsmiddeltilsynets arbeid før - og under - de olympiske vinterlekene på Lillehammer, 

Gjøvik og Hamar i 1994.  

Etter foredraget var det bevertning og hyggelig samvær. 

 

Følgende saker ble behandlet i henhold til utsendte sakliste: 

1. Åpning 

Generalforsamlingen ble åpnet ved styreleder Halvor Hektoen, som ønsket de 32 fremmøtte 

stemmeberettige velkomne. Deretter ble medlemmer som var gått bort siden forrige 

generalforsamling i 2022, navngitt. Forsamlingen mintes dem med ett minutts stillhet. 

 

2. Valg av møtedirigent 

Roar Gudding ble valgt som møtedirigent. 

 

 

3. Valg av referent 

Jorunn Vormeland ble valgt som referent. 
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4. Årsberetning for Norsk Veterinærhistorisk Selskap 2022/2023 

Møtedirigenten gav ordet til styrets leder som ga en kort orientering om selskapets aktiviteter 

i beretningsperioden.  

 

5. Regnskap 2022 og 2023 

Regnskap for 2022 og 2023 ble gjennomgått av styrets kasserer, Lars Moe. Selskapet har pr. 

31.12.2023 totalt minus kr 31 828 på driftskontoene. På minne- og støttekontoene står det pr. 

31.12.2023 kr. 2 435.  

Medlemskontingenten er selskapets viktigste inntektspost. Årlig utgivelse av årboka er den 

viktigste utgiftsposten. Det er et manglende samsvar mellom registrerte medlemmer og antall 

medlemmer som faktisk betaler kontingent. Dette er påpekt i revisors beretning, som på 

øvrige punkt finner regnskapet i orden.  

Kasserer gikk gjennom budsjettet for 2025/2026, og ba om generalforsamlingens tillit til å 

arbeide videre med dette.  

Børge Baustad ga i møtet kritikk til styret for ikke i tilstrekkelig grad å følge opp 

medlemmene og purre på innbetaling, først skriftlig og så med oppringing. Kasserer orienterte 

om at styret har behandlet problematikken, og vil følge opp med purring samt stryke 

medlemmer som ikke betaler fra registeret, i henhold til selskapets vedtekter. Børge Baustad 

foreslo følgende alternativt vedtak i saken. 

Møtedirigenten forela forslaget fra Børge Baustad for generalforsamlingen til votering: 

Generalforsamlingen godkjenner regnskapet for 2022 og 2023, men vil påpeke det store 

misforholdet mellom antall medlemmer, oppgitt i årsmeldingen, og kontingentinngangen for 

disse to årene. 

Forslaget fra Børge Baustad, samt årsberetningen, ble vedtatt ved håndsopprekking med stort 

flertall.  

Generalforsamlingen ga sin tilslutning til forslag til budsjett ved akklamasjon. 

 

 

6. Medlemskontingent 

Styret innstiller på å beholde kontingenten uendret: 

Hovedmedlem kr. 300,- 

Familiemedlem kr. 100,- 

Støttemedlem kr. 2000,- 
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Styrets forslag på medlemskontingenter for 2025 og 2026 ble vedtatt ved akklamasjon. 

 

7. Innkomne forslag 

Det var ingen innkomne forslag. 

 

8. Valg 

 

a. Valg av styre, revisor og valgkomité 

Styreleder: 

Halvor Hektoen (gjenvalg) 

Styremedlemmer: 

Jorun Jarp (gjenvalg) 

Elise Lium (gjenvalg) 

Lars Moe (gjenvalg) 

Åsmund Orten (gjenvalg) 

Jorunn Vormeland (gjenvalg) 

Tor Odd Silset (ny) 

Revisor: 

Ingveig Olberg (gjenvalg) 

Valgkomité: 

Tone Kjeang, leder (gjenvalg) 

Børge Baustad (gjenvalg) 

Ståle Sviland (ny) 

 

Valgkomiteens forslag til leder, styremedlemmer, revisor og valgkomite ble gitt tilslutning av 

generalforsamlingen. Alle ble valgt ved akklamasjon. 

 

b. Oppnevning av redaktør og medlemmer i redaksjonskomitéen for årboka 

Redaktør: 

Martin Binde (ny) 

Medlemmer i redaksjonskomitéen: 
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Arve Lund (reoppnevnt) 

Gudmund Holstad (reoppnevnt) 

Halvor Hektoen – styrets representant (reoppnevnt) 

Eivind Liven (ny) 

Karen Johanne Baalsrud (ny 

 

Styrets forslag til redaktør av årboka og redaksjonskomite ble gitt tilslutning av 

generalforsamling ved akklamasjon. 

 

9. Avslutning 

 

• Styreleder takket avtroppende styremedlem Johan Fredrik Aurstad for stor innsats i 

fire år, og på mange områder bl.a. som reisearrangør.  

• Knut Flatlandsmo ble avtakket som medlem u valgkomitéen gjennom fire år.  

• Til avslutning minnet styreleder om at det 9. februar 2024 var 30 år siden NVHS ble 

innstiftet. 

 

Avslutning av generalforsamlingen kl. 20:45 

 

 

Halvor Hektoen     Jorunn Vormeland 

Styreleder      Sekretær     

 

 

 

 


